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Abstract (en)
[origin: US4559874A] An ink metering system for letterpress and offset printing machines is provided in which the duct roller, the ink vibrator
discs and the transfer roller have a low circumferential speed and wherein the ink is accelerated by suitable vibrator devices to higher speeds
corresponding to the circumferential speed of the plate cylinder. The ink vibrator discs are controlled under defined conditions by various lever
systems in order that the ink may be transferred controllably and in optimum manner without any empty gaps. The ink vibrator discs can also be
readily removed and fitted for repair and cleaning purposes.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Farbdosiervorrichtung an Buch- und Offsetdruckmaschinen, dei der die Farbkastenwalze (3), die Farbheberscheiben
(4, 4.1) und die Übertragwalze (5) eine niedrige Umfangsgeschwindigkeit aufweisen, die mit geeigneten Hebervorrichtungen auf die höhere
Umfangsgeschwindigkeiten entsprechend der Umfangsgeschwindigkeit des pPlattenzylinders beschleunigt werden. Die Farbheberscheiben (4, 4.1,
4.2) werden mit unterschiedlichen Hebelanordnungen (6, 7, 8) definiert angesteuert, um die Farbübertragung gezielt und optimal ohne Leerspalte
übertragen zu können. Die Farbheberscheiben (4) können für Reparatur- und Reinigungszwecke leicht ein- und ausgebaut werden.
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